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Abstract (en)
A light, such as a headlight, a signalling light, a lighting fixture or the like, is proposed which is provided with an essentially flat, light-transmitting
emitter element (10) in whose circumferential edge (13) a multiplicity of luminous elements (14) are inserted. The edges (13) are provided with an
inwardly reflecting layer (16). The front side (12) of the emitter element is constructed as an emitting area, while the whole of the rear side (11) is
provided with an inwardly reflecting layer (16). Such a light can be used in conjunction with a very flat design, low power consumption and a large
homogeneous luminous area for motor vehicle lighting, in particular. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Lichtstrahler wie ein Scheinwerfer, ein Signalstrahler, ein Beleuchtungskörper od.dgl. vorgeschlagen, der mit einem im wesentlichen
flachen, lichtdurchlässigen Strahlerelement (10) versehen ist, in dessen umfangsseitigen Kante (13) eine Vielzahl von Leuchtelementen (14)
eingelassen ist. Die Kanten (13) sind mit einer nach innen reflektierenden Schicht (16) versehen. Die Vorderseite (12) des Strahlerelements
ist als Abstrahlfläche ausgebildet, während die Rückseite (11) vollständig mit einer nach innen reflektierenden Schicht (16) versehen ist. Ein
derartiger Lichtstrahler kann bei sehr flacher Bauweise, geringem Stromverbrauch und großer homogener Leuchtfläche insbesondere zur
Kraftfahrzeugbeleuchtung eingesetzt werden. <IMAGE>
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